
Referat af havneudvalgsmøde 26. september 2017 

Mødedeltagere: HJ, KR, HR  

På grund af antal fremmødte er havneudvalget ikke beslutningsdygtigt. Mødet afholdes alligevel, idet det 

sikres, at det mest kontroversielle punkt på dagsordenen har alles opbakning. Dette gøres ved at udsende 

det brev, der efter mødet bliver formuleret, til godkendelse, og ved at alle udvalgets medlemmer står som 

underskrivere. 

  Dagsorden 

1. Siden sidst 

Der er kommet 2 nye medlemmer med både, som gerne vil ligge i vandet i vinter. Pladsleje er 

fastsat til 1500kr. Vestbroen er meldt færdig med udskiftning af fenderplanker. Forbindelsesbro fra 

land til vestbro er under restaurering. Der er foretaget boreprøver på dæmningen. Boret kom ned 

på 27 m, uden at man mødte fast grund. Bestyrelsen vil gerne have, der gøres noget for at komme 

af med ”grønne både” (ubrugte, der er groet til) 

 

2. Brev til medlem, der er i restance med betaling 

HR skriver et udkast til brev, som sendes til udvalgets medlemmer til godkendelse. Der blev nævnt 

nogle punkter, som brevet skal indeholde. 

 

3. Opfordring på hjemmesiden til at melde sig til arbejdsgruppe vedr. aktiviteter for børn 

Opfordringen er sat på hjemmesiden og kunne måske med fordel også bringes på faceboook. 

 

4. Spil til optagning af gummibåde 

Spillet får endnu en chance, når elektrikerne har tid. Det skal tages helt ned og have et grundigt 

tjek. Stift, der sætter sig fast, skal files og smøres med Rocol skærepasta. Hvis det fortsat er ustabilt, 

indkøbes et nyt.  

 

5. Plade ved foden af forbindelsesbro på midterbroen 

Pladen udskiftes med en bredere, og der monteres glideskinner på betonen. 

 

6. Evt.  

Intet at bemærke 

 

 

 

Hans Ole Rathje 

 


